
 

       Årnäs  Båtklubb 
 
  Styrelse möte  Datum: 2020-10-04 

 
 
Plats: Klubbstugan ÅBK 
 
Punkt   §1 

  
Mötet öppnades av ordförande Anders Rindefors.  
 
  §2 
 
Dagordningen drogs och antogs. 
 
  §3 
 
Närvarande på mötet   förkortas 
 
Torbjörn Hägnander   TJ 
Bengt-Åke Johnsson   BJ 
Anders Rindefors   AR 
Janne Folke   JF 
Leif Jakobsson   LJn 
Jan Fahlgren   JFn 
Bo Carlsson   BC 
Lars Jerkrot    LJ 
 
  §4 
 
Till justeringsman valdes: BC 
 
  §5 
 

• Föregående mötesprotokoll från 2020-09-05 gicks igenom  
          och godkändes. 

     
   §6 
  
 Ekonomi:  

• Banktillgångar: 148 685 kr Tillkommer 50 000 i slutet av oktober från Sjöängen 
Säteri (återbetalning av handpenning klubbstugan)  



• Bidrag till klubbstugeprojektet från Sparbanksstiftelsen 300 000 betalas ut.  

• Ställplatsavgifter har inkommit med ca 150 000, budgeterat 100 000. 
Gästplatsavgifter 5250 mot 2950 föregående år Även avgifter från rampen har 
ökat. 

    
§7 

 Medlems/Båtplatsfrågor: 

• Beslutades att framtaget (BJ) reviderat förslag på medlems avtal skall gälla 
från nästa säsong. Information på årsmöte. (bilaga) 

• Förslag på differentierade båtplatsavgifter tas upp för beslut på årsmötet. 

• Beslutades att framtaget förslag (BJ) på ansvar för y-bommar skall gälla från 
nästa säsong. Information på årsmöte (bilaga) 

• Förslag till årsmötet om ändring i stadgarna vid beslut om fastställande av 
avgifter skall gälla innevarande år istället för nästkommande år. 

   
   §8 
 Klubbstuga: 
 

• Sparbanksstiftelsen har beviljat 300 000 i bidrag till en ny klubbstuga. 
Tyvärr har det tidigare aktuella modulhuset från Sjöängen Säteri sålts. 
Handpenningen 50 000 betalas tillbaka i slutet av oktober. 

• BJ informerade om möte med Nicklas Karlsson. Nicklas åtar sig att undersöka 
om det finns lämpliga modulhus till salu inom närområdet.     

• Beslutades att kalla till ett extra medlemsmöte den 8: november med 
information om klubbstugeprojektet och finansiering av detta. Dessutom måste 
styrelsen få mandat för verkställande av projektet med finansiering.  

  
   §9 
 
 Kvarvarande punkter från föregående protokoll och nya: 
  

• BJ har utvecklat förslaget om ”beslutslogg” till en helt ny applikation som 
inkluderar utvecklad tidigare hemsida inklusive ”beslutslogg”   Därmed får vi 
en bra sammanställning på pågående och planerade aktiviteter. 

• Beslutade att flytta sopcontainern till dunge vid södra änden av båtskjulet. 
Platsen byggs ut till miljöstation. Kostnad ca 10´ 

• Hantering av sanitetsanläggning och gräsklippning måste lösas i god tid inför 
nästa säsong. 

• Beslutades att köpa in 12st nya farledsprickar kostnad ca 1200+moms/styck. 
BJ 

• Ny fullmakt för firmatecknare upprättad. 

• Kontakt tas med Christer Sjöstedt angående möjlighet till 
kompletteringsmuddring vid piren, vasskanten och farleden. LJ, BJ 

• Färdigställande av ”fikaplats” vid sjön. AR. 

• Färdigställande av ”Anders träddunge” AR 

• Skyltar tas fram för miljöstation, gästbrygga och kranen. LJn 

• Inventering av redskap och artiklar i förråd och klubbhus. Inventarielista 
upprättas. LJn och BJ 

• Prototyp för vintersäkring av Y-bommar tas fram. MM (AR) 



• Undersöka möjligheten för placering av ”bränsletapp” i hamnområdet. TH 

• Träd behöver fällas för uppsnyggning och säkerhet. JF 

• Behov av arbetsdag sommar. AR 

• Årnäs Samhällsförening planerar en hemvändardag. Datum? Påverkan på 
ÅBK? JF 

• Förslag på secondhandförsäljning från medlemmar i samband med 
Kinnekullerundan. Tas upp på årsmötet 

• Översiktsplan för projektering av framtida utbyggnad tas fram. BJ 

• AR försöker införskaffa typ kraftledningsstolpar för pålning/förstärkning av 
bryggan efter Slättholmsvägen.  

• Budget för 2021 och långtidsbudget 5år tas fram inför årsmötet. TH 

• Behov finns för ”gråvattentömning” för husbilar. Förslag på konstruktion och 
kostnad tas fram. Eventuellt finns möjlighet till bidrag från 
ställplatsorganisation. JF   

   
   §9 
 Rapporter:  
 

• JF informerade om aktiviteter inom Östa Värnens Båtförbund. Bland annat om 
analys av bottenfärgspåverkan och kommande regler för vattenjet. ÖVBF har 
utsett faddrar som skall vara en länk till båtklubbar. Transportstyrelsen har 
utarbetat ett säkerhetsförslag för hamnar. Kurser kommer att anordnas i 
navigation mm.       

 
   §10 
 Övriga frågor: 
  

• Beslutades att skilja på interna (medlems och båtavgifter) och externa 
(ställplats och båtrampsavgifter) Interna avgifter beslutas på årsmötet. 

• Beslutades att BJ, JF,MM och LJ är utsedda kranförare. Kranen får endast 
utnyttjas till medlemmar. Max 300kg för mastkran 

 
   §11 
 

Nästa möte: 8:e november 16.00 Österängs Bygdegård. Det extra 
medlemsmötet börjar 18.00 

 
   §12 
 
 Ordförande avslutade mötet 
 
 Vid protokollet: Lars Jerkrot 
 
  ___________________________________ 
  
 
 Protokollet justeras: Bo Carlsson 
  ___________________________________ 


